2016 主日崇拜事奉輪值同工

	=0.50 T 4 W 11 4 4 4		
	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday	
	6/26/2016	7/3/2016	
中文主席	潘志勤	TBD	
English Presider			
中文講員	程保治牧師	程保治牧師	
English Speaker	Rev. Josh Olds	Rev. Jeff Cheng	
翻譯 Interpreter	陳瑛(英)/郭淑英(粤)	(英)/(粤)	
中文司琴 Pianist	許邱恩美	TBD	
中文招待	梁華強*,徐浩	TDD	
Ushers	王國歡,洪绍基	TBD	
音響 Audio Engineer	劉砥中	TBD	
托兒Nursery	譚玫琍/盧利靜,程師母	TBD	
圖書館 Library	劉偉衡	TBD	
分菜同工	楊妙玲*,邱鈺媛	TBD	
Lunch Serving	施明潔,吳浚美		
清潔同工Cleaning	向東,王國歡	TBD	
保安 Security Officer	宋保軍(S)/潘志勤(F)	(S)/(F)	
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship		
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經Youth/Family Bible Study		
6- mg .10 11- mm 0.00		1 1 44-	

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	May Income	May Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2,439.00	\$7,935.00	\$15,318.00	\$11,876.65
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$97.70
宣道 Missions	\$70.00	\$1,415.00	\$1,710.00	\$609.11
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

牧師 Pastor	長老 Elder	Associate English Pastor
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	Tel: (214) 597-8573
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	josh@lifeisstory.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

普世差傳,我們責任 World Missions, Our Duties

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

六月廿六日 June 26, 2016 主席 Presider: 潘志勤弟兄

默禱 Silent Prayer

10:45AM - 12:15PM

眾坐 Congregation

司琴Pianist: 許邱恩美姐妹

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All				
宣召 Convocat	ion	詩 Psalms 119:105-106	主席 Presider	
頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All				
聖詩 Hymn	192 賀祂	為王 All Hail the Power of Jesus' Nam	e 眾立 Congregation	
9	萬福泉源	Come, Thou Fount of Every Blessing	眾立 Congregation	
祈禱 Invocatio	n		主席 Presider	
聖詩 Hymn	296 當轉	眼仰望耶稣 Turn Your Eyes upon Jesus	眾坐 Congregation	
讀經 Scripture	Reading	約 John 8:39-47	眾坐 Congregation	
證道		神的兒女?	程保治牧師	
Sermon		Children of God?	Pastor Jeff Cheng	
奉獻 Offering		437 獻上最美 Our Best	主席 Presider	
		梁華強,徐浩,王國歡,洪绍基		
歡迎,報告V	Velcome,	Greeting & Announcements	主席 Presider	
讚美 Praise	榮耀歸方	於真神 Glory to God in the Highest	眾立 Congregation	
祝福 Benedicti	on		程牧師 Pastor Cheng	
阿們頌 Amen	Praise		双文 Congregation	

報告事項:

- 1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。請留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日(7/3)是聯合聖餐崇拜,將在早上十點四十五分開始聚會。請預備心參加。
- 3. 今年教會的暑期兒童聖經營主題是「别有洞天」(Cave Quest);將在 7/18-22 舉行。我們需要大家的參與和意願幫忙。請聯繫 Jennifer 姐妹。
- 4. 聖誕小孩行動:六月將會收集肥皂塊。請投入大堂外的紙箱。
- 5. 上主日中/英語崇拜出席人數 115 人。

禱告事項:

- 1. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
- 2. 爲暑假出外旅遊探親的家庭出入平安禱告。
- 3. 為 7/2-7/9 短宣隊在台灣彰化大村雙語營的服事禱告。
- 4. 為 7/18-7/22 開始的暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。
- 5. 為夫婦們積極報名參加 8/5-8/7 的恩愛夫婦營禱告。
- 6. 為文迪一家八口將於 7/11-7/15 在台灣宜蘭短宣禱告。求神保守,加添力量, 被神使用,榮神益人。
- 7. 為美國總統選舉禱告,求神揀選合祂心意的人。
- 8. 為孫伯伯心臟手術後的復原禱告。他仍然腳部水腫、有時呼吸不順。
- 9. 為王滔全家搬去 Houston 祷告,求神幫助早日賣掉 Tulsa 房子及買到 Houston 房子。
- 10. 爲高榮德牧師及其同工在基督工人中心及美中的事工代禱。

Announcements:

- We welcome new friends who worshiped with us. Please stay for lunch & fellowship.
- **2.** Next Sunday (7/3) Combined Communion worship will start at 10:45AM. Please prepare your heart to attend the service.
- 3. Our church annual summer Vacation Bible School will be held on the week of 7/18-22. The theme for this year is "Cave Quest". We still need a lot of volunteers and participation. Please contact Sister Jennifer for more information.
- **4.** Operation Christmas Child: This month we are collecting Bar Soap (no liquid) which should fit inside a shoebox along with other items. Please drop them in the box outside the sanctuary.
- 5. Last Sunday's Chinese/English services turnout was 115.

Prayer Items:

- 1. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.
- 2. Pray for the safety of families who are traveling during the summer.
- 3. Pray for the July (7/2-9) STM trip to Taiwan. Pray for their preparation.
- 4. Pray for the preparation process of VBS (7/18-22), Jennifer Chow and co-workers.
- 5. Pray for the Marriage Enrichment Retreat on 8/5-8/7. Pray for God to bring couples to register.
- 6. Pray for Wendyi's family of 8 who will go to Taiwan YiLan on a mission trip on 7/11-7/15. Pray for God's protection, power, and use to glorify Him and edify others.
- 7. Pray for the 2016 presidential race. May the Lord's will be carried out throughout the process.

- 8. Pray for Mr. Sun's recovery after his heart operation. Pray for relief from difficult breathing and edema in his feet.
- 9. Terri Wang's family will move to Houston on 6/28. Pray for them to sell their house in Tulsa and buy a house in Houston.
- 10. Pray for Rev. Billy Ko and his co-workers for their ministries at Christian Witness Center and in the Midwest.

講道大綱 Sermon outline:

神的兒女? Children of God? 約 John 8:39-47

1. 必行亞伯拉罕所行的事。

2. 魔鬼是説謊抵擋真理的。

3. 神的兒女必愛主愛真理。